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شماره

صفحه

روزنامه

این  گزارش  قرائت  ضمن  معادن  و  صنایع  کمیسیون  سخنگوی 
کمیسیون در بررسی کیفیت اینترنت و چالش های ایجاد شده برای 
شهروندان و کسب و کارهای اینترنتی، گفت: طبق بررسی ها، ۶۴ 

درصد از کاربران از فیلترشکن استفاده می کنند. 
و  صنایع  کمیسیون  سخنگوی  عباسپور  الله  روح  ایسنا،  گزارش  به 
معاون در جلسه علنی مجلس، گزارش این کمیسیون در مورد بررسی 
اینترنت و شاخص های مرتبط با آن با رویکرد چالش های  کیفیت 
قرائت  را  اینترنتی  و کارهای  برای شهروندان و کسب  ایجاد شده 

کرد.
 عباسپور گفت: طبق بررسی ها ۶۴ درصد از کاربران از فیلترشکن 
استفاده می کنند و سهم پهنای باند ناشناس به ۲۵ درصد رسیده است.
 وی همچنین به اختلالات در دسترسی آسان شهروندان به اینترنت 
و کسب و کارها اشاره کرد و گفت: طبق گزارش ها، تعداد قابل 
عدم  و  تحریم  اعمال  با  شهروندان  نیاز  مورد  سایت های  از  توجهی 
مشکل  این  رفع  برای  لازم  اقدامات  باید  و  است  مواجه  دسترسی 

صورت گیرد.

ادعای وزیر ارتباطات : 

می توانیم بساط فیلترشکن فروشی 
را جمع کنیم

آرزو می کنم هیچ ایرانی برای هیچ نیازی سراغ 

فیلترشکن نرود

دو برابر نیاز اینترنت کشور، ظرفیت تأمین کردیم

نماینده مجلس : 

از  نقل  به  »تابناک«  گزارش  به 
جلسه  در  زارع پور  عیسی  ایسنا، 
در  و  اسلامی  شورای  مجلس  علنی 
کمیسیون  گزارش  بررسی  جریان 
کیفیت  بررسی  درباره  صنایع 
با  مرتبط  شاخص های  و  اینترنت 
آن با رویکرد چالش های ایجاد شده 
برای افراد و کسب وکارهای مجازی 
شهادت  و  صفر  ماه  ایام  تسلیت  با 
امام حسن )ع( گفت: امیدوارم امسال 
داشته  رو  پیش  باشکوهی  اربعین 
درخصوص  خوب  خبر  یک  باشیم. 
با  دارم؛  زائران حسینی  برای  اربعین 
دادند  انجام  ما  همکاران  که  تلاشی 
ارتباطات  وزیر  خوب  تعامل  با  و 
و  عراقی  سیم کارت های  هم  عراق 
رومینگ  هم  و  عراقی  اینترنت  هم 
اپراتورهای داخلی امسال ارزان تر و 
گذشته  سال  به  نسبت  کیفیت تر  با 
در اختیار زائران قرار خواهد گرفت.
اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر 
ابتکار  از  کرد:  اظهار  ادامه  در 
اسلامی  شورای  مجلس  ریاست 
برای برگزاری جلسات نظارتی روز 
سه شنبه تشکر می کنم که فرصتی را 
برای تعامل وزرا با نمایندگان فراهم 
گذشته  سال  دو  در  ما  است.  کرده 
نوسازی  برای  گسترده ای  تلاش 
زیرساخت های ارتباطی در لایه های 
لایه  چهار  در  دادیم.  انجام  مختلف 
استانی  شبکه های  تجمیع  دسترسی، 
مخابراتی  مادر  شبکه  شهری،  و 
به  اینترنت  ورودی  دروازه های  و 
شده  انجام  زیادی  اقدامات  کشور 
اینترنت  ورودی  لایه  در  است. 
سعی  ما  گذشته  سال  دو  در  کشور 
کردیم منابع ورودی را تنوع بخشیده 
و میزان اینترنت ورودی را بیش از 

دو برابر نیاز کشور تأمین کنیم.
زارع پور در ادامه تاکید کرد: اکنون 
بیش از دو برابر منابع کشور ظرفیت 
ابتدای  از  داریم. در لایه هسته مادر 
به  درصد   ۵۰ امروز  به  تا  دولت 
ظرفیت شبکه مادر اینترنت کشور با 
اتکا به تجهیزات ۱۰۰ درصد ایرانی 
این  سال  پایان  تا  و  است  افزوده 
دولت  پایان  تا  و  برابر  دو  ظرفیت 

به سه برابر خواهد رسید.
اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر 
قطعی ها  تعداد  کرد:  اظهار  ادامه  در 
و تعداد لینک های اشباع کاهش پیدا 
توسعه  روند  نشانگر  این  و  کرده 
کشور  اینترنت  زیرساخت های  در 
ما  نیز  داخلی  ترافیک  برای  است. 
این  که  داریم  ترافیک  تبادل  نقاط 
داخلی  ترافیک  تبادل کننده   نقاط 

هستند.
از ابتدای دولت این نقاط توسعه پیدا 
افزایش  برابر  سه  از  بیش  و  کرده 
که  نیز  تجمیع  لایه  در  است.  یافته 
است  مخابرات  شرکت  اختیار  در 
اما کافی  تلاش هایی صورت گرفته 
شده  اشباع  لینک های  تعداد  نیست. 
استان ها  و  شهرها  داخل  شبکه  در 
بخش هایی  در  است.  بوده  افزایشی 
وجود  جدی  مشکل  استان ها  از 
پایان  تا  هستیم  تلاش  در  که  دارد 
سال مرتفع شود.وی در ادامه تاکید 
کرد: در لایه دسترسی که به فاصله 
باز  تی اس  بی  اولین  با  بین گوشی 
می گردد کارهای بزرگی در دو سال 
ان شاءالله  است.  گذشته شروع شده 
توسعه  برای  جهشی  حرکت  یک 
در  همراه  تلفن  اینترنت  پنجم  نسل 

کشور اتفاق خواهد افتاد.
ارتباطات  حوزه  در  داد:  ادامه  وی 
دنبال  که  پروژه ای  مهم ترین  ثابت 
می کنیم پروژه ملی فیبر نوری است 
که قریب به ۱۰ سال پیش باید آغاز 
می شد اما ما براساس برنامه ریزی در 
این  تا ظرف سه سال  تلاش هستیم 

امکان را فراهم کنیم.
بحث  در  کرد:  اضافه  زارع پور 

هم  شبکه  کیفی  شاخص های 
داخل  در  ما  مدیریتی  سامانه های 
به  رو  رویه  بین المللی  مراجع  هم  و 
بهبود را نشان می دهند. شاخص های 
کیفی شبکه طی سه سال گذشته رو 
به بهبود بوده و از نظر سرعت رو به 
از نظر میزان تأخیر  افزایش بوده و 
آزرده  را  مردم  که  تأخیر  نوسان  و 

می کند کاهشی بوده است.
اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر 
در ادامه تصریح کرد: مردم ما شایسته 
کار  می پذیریم  و  هستند  بهترین ها 
چالش های  اما  است.  فراوان  نشده 
از  است و یکی  ما زیاد  پیش روی 
آن ها تعدد مراکز تصمیم گیر است 
که باعث بار در شبکه شده است و 
رشد  متوازن  به شکل  تلاشیم  در  ما 
با  می رود  انتظار  بعضاً  باشیم.  داشته 
برآورده  را  انتظارات  فنی  ابزارهای 
کنیم. به عنوان مثال در همین بحث 
کنکور  جریان  در  اینترنت  قطعی 
که  دارد  وجود  انتظاراتی  سراسری 
اتفاق  این  شد  انجام  که  مقاومتی  با 
انجام نشد اما در سال های گذشته این 
اتفاق افتاد. باید موضوعات مشخصی 

در حوزه فنی تصمیم گیری کند.
به  توجه  با  کرد:  خاطرنشان  وی 
کارگروه  در  شده  اتخاذ  تصمیمات 
مصادیق مجرمانه ما مجری تصمیمات 
این کارگروه هستیم. اما پاسخگویی 
کارگروه  این  تصمیمات  تبعات  و 
جایی  تا  معتقدیم  ما  و  ماست  با 
ابزارهای  از  باید  است  ممکن  که 
 غیرفنی برای مدیریت شبکه استفاده 

کرد.
و  فیلترشکن ها  ساماندهی  موضوع 
فیلترینگ  با سوداگری  مواجه شدن 
نیز از جمله همین موضوعات است 
جمع آوری  راهکار  معتقدیم  که 
این  مدیریت  نیست.  فنی  صرفاً  آن 
قانون مشخص  نیازمند یک  موضوع 
است که من آن را به هیئت رئیسه 

مجلس تقدیم خواهم کرد.
معتقد  بنده  کرد:  خاطرنشان  وی 
هستم که می توانیم بساط فیلترشکن 
آرزو  البته  کنیم.  جمع  را  فروشی 
می کنم هیچ ایرانی برای هیچ نیازی 
سراغ فیلترشکن نرود و برنامه خود 
خواهم  عرض  موضوع  این  برای  را 
ایران  از حقوق  دفاع  کرد. همچنین 
دیگری  موضوع  تحریم ها  مقابل  در 
ما  بپردازیم.  آن  به  باید  که  است 
از بیش  تحریم  با  اخیر  مدت   در 
توسط  پرکاربرد  دامنه  هزار   ۳۰۰
حقوق  از  دفاع  مدعی  که  کسانی 
این  حل  و  مواجهیم  هستند  مردم 
سطح  در  رایزنی  نیازمند  موضوع 

مراجع بین المللی است.
اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر 
در  سایبری  حملات  کرد:  تصریح 
است.  یافته  افزایش  اخیر  سال های 
زیرساخت ها  به  هدفمند  حملات 
البته  است.  شده  برابر   ۲۰ از  بیش 
زیادی  بخش  من  مجاهد  همکاران 
کرده اند  دفع  را  حملات  این  از 
این  از  کوچکی  بخش  حتی  اما 
برای  زیادی  مشکلات  موضوعات 
توسعه  بخش  ما  و  می کند  ایجاد  ما 
دستور  در  را  آن  با  مقابله  ابزارهای 
مسئله  همچنین  داده ایم.  قرار  کار 
بعدی که ما با آن روبرو هستیم که 
روانی  جنگ  و  اختلال  کلیدواژه  با 
مطرح می شود، جلوه دادن قطعی های 

فراگیر است.

یک نماینده مجلس گفت: اصلًا جامعه کشش افزایش قیمت بنزین را 
ندارد البته من نشنیده ام که قرار است افزایش پیدا کند، در قانون بودجه 

امسال هم چنین چیزی پیش بینی نشده است.
صدیف بدری در گفت وگو با خبرنگار ایلنا، درباره این که مطرح می شود 
۲۸ میلیون نفر جمعیت کشور زیر خط فقر قرار دارد، اما مسئولان به 
گونه ای سخن می گویند که شاخص ها در وضعیت مطلوبی قرار دارد و 
چنین مشکلاتی در کشور وجود ندارد، گفت: متاسفانه از آنجایی که 
اکثر مسئولین وضعیت درآمدی شان نمی گویم خوب است اما حداقل بد 
نیست، به همین خاطر نمی دانند در جامعه چه می گذرد. اکثراً خودشان 
از یک فروشگاه زنجیره ای  یا  بگیرند  از فروشگاه ها  نمی روند گوشت 
یک شخصی خریداری می کند و برای شان می آورد یا نمی دانم چگونه 

تأمین می شود.
این نماینده مجلس شورای اسلامی با اشاره به این که وضعیت معیشتی 
مردم در شرایط مناسبی نیست و درآمد با هزینه نمی خواند، ادامه داد: 
مرکز پژوهش های مجلس کاملًا آمار میدانی دارد و بر اساس اطلاعات، 
مرکز آمار وضعیت خط فقر را بررسی می کند. وضعیت معیشتی مردم 
مخصوصاً حقوق بگیران که کارمندان، کارگران و معلمان و غیره در 

آن هستند، مناسب نیست.
وی با بیان این که دولت وضعیت کالابرگ الکترونیکی را خوب اجرا 
نمی کند، اظهار داشت: یک مبنایی باید باشد؛ برای دهک های پنج، هفت 
و ده به پائین جامعه، کارمندان و کارگران راحت می شود کاری کرد. 

می توان یک مبلغی در کارت شان شارژ کرد تا بروند با آن کارت اقلام 
مورد نیاز خودشان که گوشت، مرغ، برنج، روغن و چای و غیره است، 
خریداری کنند. در حال حاضر قیمت چای در چند هفته اخیر چند برابر 
از  برخی  متاسفانه  اما  دارد  وجود  که  است  مسائلی  این ها  است.  شده 

مسئولین فقط حرف می زنند.
بدری در پاسخ به این سؤال که صحبت هایی درباره افزایش قیمت بنزین 
مطرح می شود آیا جامعه کشش این را دارد که امسال این اتفاق بیفتد، 
گفت: خیر، اصلًا جامعه کشش افزایش قیمت بنزین را ندارد البته من 
هم نشنیده ام که قرار است افزایش پیدا کند. حال بحث ها و شایعه هایی 

وجود دارد اما در قانون پیش بینی نشده است.
قیمت  افزایش  بحثی درخصوص  امسال  نمی کنم  تاکید کرد: فکر  وی 
بنزین باشد و اصلًا بحثش نیست. در قانون بودجه هم چنین چیزی نیست 

و به هیچ عنوان هم فکر نمی کنم کسی به این فکر بیفتد.

بدری نماینده مجلس:

جامعه اصلا کشش افزایش قیمت بنزین را ندارد

آزادسازی  برای  تحرکات  گرفتن  سرعت  با  همزمان  نوشت:  تسنیم    
۶ میلیارد دلار از دارایی های ارزی بانک مرکزی جمهوری اسلامی ایران 
در کشور کره جنوبی اخبار مهمی درباره نهایی شدن آزادسازی بخش 
دیگری از دارایی های ارزی کشور مطرح شده است. لازم به ذکر است، 
از اواسط ۲۰۱۹ دسترسی کشور حتی برای واردات کالاهای اساسی و 
اقدامات  با  حالا  بود،  شده  غیرممکن  و  محدود  نیز  غیرتحریمی  اقلام 
برای  نهایی  اقدامات  کشورمان  خارجی  سیاست  حوزه  در  انجام شده 
حدود  ماه  شهریور  اواسط  تا  و  است  شده  نهایی  مبالغ  این  آزادسازی 
۶ میلیارد دلار از کره در حساب ۶ بانک خصوصی ایرانی قرار خواهد 

گرفت.
تخصیص و کارسازی ۳ میلیارد دلار از دارایی های ارزی بلوکه شده در 

عراق برای واردات نهاده دامی
پیگیری ها نشان می دهد مدتی قبل تعاملات بین المللی در مورد آزادسازی 
است  شده  نهایی  نیز  عراق  در  دارایی های کشورمان  از  دیگری  بخش 
برای  حتی  پیشتر  که  منابع  این  از  دلار  میلیارد   ۳ حدود  هم اکنون  و 

نهاده  برای واردات  نداشت  قابلیت جابه جایی  نیز  مصارف غیرتحریمی 
دامی تخصیص یافته است.

باتوجه به اینکه پیشتر دولت از این منابع برای مصارف جاری بودجه ای 
خود با ارقامی مانند ۵ الی ۸ هزار تومان به ازای هر دلار استفاده کرده 
این تخصیص  با  حالا  یافته،  افزایش  نیز  پولی  پایه  آن  به ازای  و   است 
 ۲۸۵۰۰ دلار  هر  به ازای  دامی  نهاده  واردکنندگان  به  دلار  میلیارد   ۳
 تومان انتظار می رود این کار اثرات مشخص در کاهش پایه پولی داشته 

باشد.
تخصیص ۱۰ میلیارد دلار از منابع بلوکه شده برای واردات نهاده های 

دامی و دارو
بلوکه شده  پیشتر  منابع  از  دلار  میلیارد   ۳ حداقل  تخصیص  به  توجه  با 
کشور در عراق در کنار آزادسازی و تخصیص قریب الوقوع ۶ میلیارد 
دلار از منابع آزادشده بانک مرکزی در کشور کره جنوبی به نظر می رسد 
بخش عمده نیازهای وارداتی در سال جاری مرتفع می شود و از این بابت 

چالشی گریبانگیر فضای اقتصادی ایران نخواهد شد.

تحلیل این خبر را در 
صفحه اول بخوانید

اخیر  روز   ۴۵ طی  شیراز  شهری  مدیریت  شبانه  بازدید  چهاردهمین  در 
از پروژه های مهم و کلان عمرانی، آخرین روند اجرای عملیاتی پروژه 
تعریض پل سلمان فارسی برای چهارمین مرتبه به طور میدانی بررسی شد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از پایگاه اطلاع رسانی شهرداری شیراز، 
در چهاردهمین بازدید شبانه مدیریت شهری شیراز طی ۴۵ روز اخیر از 
پروژه  عملیاتی  اجرای  روند  آخرین  عمرانی،  کلان  و  مهم  پروژه های 
تعریض پل سلمان فارسی برای چهارمین مرتبه به طور میدانی بررسی شد.
ابراز قدردانی  با  بازدید شبانه  این  رئیس شورای اسلامی شهر شیراز در 
از تلاش شبانه روزی عوامل این پروژه با اظهار خرسندی از اینکه امروز 
جای جای شهر، پروژه های متعددی در حال اجرا و فعالیت است، اظهار 
مدیریت  برنامه ریزی  با  که  شهرداری  کارکنان  جهادی  رفتار  با  کرد: 
ارشد شهری در سازندگی شهر همراه است، اتفاقات مثبت و روبه جلویی 

می افتد.
اتفاقات روبه جلو و مثبت،  این  با  امیدواری کرد:  ابراز  ابراهیم حسینی   
روزبه روز شاهد افتتاح و بهره برداری پروژه ها باشیم و با افزایش کیفی 

زندگی در این کلان شهر، رضایتمندی مردم نیز بالا می رود.
از  قدردانی  ابراز  با  شبانه  بازدید  این  در  نیز  شیراز  کلان شهر  شهردار   
خدمات سازمان عمرانی و بازآفرینی شهری و همه عوامل پروژه ازجمله 
کارگران که به صورت شبانه روزی در این پروژه مشغول خدمت هستند، 
اظهار کرد: پل سلمان فارسی با قدمت چندین دهه، تعریض و با پهنای 
باندهای ۲ طرف به طول ۲۳ متر، درواقع به نوعی پل جدیدی ساخته شده 

است.
از پروژه تعریض  بازدید شبانه  اینکه چهارمین  بابیان  محمدحسن اسدی 
نقطه  در  پل  این  تصریح کرد:  است،  گرفته  فارسی صورت  سلمان  پل 
حساسی از منظر ترافیک شهر قرارگرفته که با رکورد زنی های صورت 
اتمام و طبق وعده،  به  گرفته، عملیات پایانی آن طی ۲ شبانه روز آتی 
این پروژه در هفته دولت به بهره برداری و افتتاح می رسد و به شهروندان 

تقدیم می شود.
بهره برداری  و  افتتاح  اجرایی،  عملیات  آغاز  به  خود  سخنان  در  اسدی 
پروژه های متعددی در هفته دولت و سفر قریب الوقوع ریاست جمهوری 
به استان فارس نیز اشاره و بیان کرد: دو هزار و ۷۰۰ میلیارد تومان پروژه 
میلیارد  هزار  چند  و  می رسند  بهره برداری  و  افتتاح  به  دولت  هفته  طی 
تومان پروژه جهت آغاز عملیات اجرایی، افتتاح و بهره برداری نیز برای 

سفر رئیس جمهور به استان فارس آماده هستند.
شهر  اسلامی  شورای  عمران  و  ترافیک  و  حمل ونقل  کمیسیون  رئیس 
شیراز نیز اظهار کرد: عملیاتی که برای اجرای این پل انجام شده، تأثیر 

بسزایی در اصلاح گره ترافیکی و رفع مسئله ترافیکی این منطقه دارد.
رضا محمدیان نیز با ابراز قدردانی از سازمان عمران و بازآفرینی فضاهای 
شهری تصریح کرد: در عملیات پروژه تعریض پل سلمان فارسی، کاری 
از دید فنی،  برنامه زمان بندی مناسب صورت گرفته است که  با  خوب 

کاری مهندسی و بهینه سازی در منطقه بوده است.
این  شیراز؛  شهری  پارلمان  حوزه  در  عمرانی  مقام  این  اظهار  به  بنا 
بازآفرینی  و  نشان دهنده تلاش ویژه همکاران و عوامل سازمان عمران 
فضاهای شهری هست که پروژه های عملیاتی را به صورت عالی در این 

کلان شهر انجام و امید است این تلاش بیشتر شود.
محمدیان نیز از زحمات سازمان عمران و بازآفرینی شهری و عوامل این 
پروژه اعم از مهندسین، فنی، تکنسین و کارگران تقدیر و تصریح کرد: 
از شهردار پرتلاش شهر شیراز که در این چندماهه چندین پروژه همانند 

این پروژه، اجرا، رصد و پیگیری دارند، تقدیر کرد.
معاون استاندار فارس نیز با قدردانی از شهرداری و شورای اسلامی شهر 
این  و  است  زیارتی  این کلان شهر، شهری گردشگری و  شیراز گفت: 
محور نیز یکی از محورهای منتهی به حرم مطهر حضرت احمد بن موسی- 
شاهچراغ )ع( و بعضی امامزادگان دیگر است که نیاز هست این چنین 
طرح هایی تعریض به منظور حل مسئله به صورت جهادی و پرسرعت با 

تعدد بیشتری انجام شود.
محمد فرخ زاده با اظهار خرسندی تصریح کرد: شهرداری با برنامه ریزی 
احسن در حال  نحو  به  را  این رسالت  اسلامی شهر،  پشتیبانی شورای  و 
پیشبرد است. او با تقدیر از تلاش شبانه روزی کارکنان شهرداری شیراز 
)ع(  اهل بیت  حرم  سومین  شهر  در  پروژه ها  این  کرد:  امیدواری  ابراز 
به سرعت به نتیجه برسد این خدمات به زائرین، گردشگران، مجاورین و 

شهروندان این کلان شهر استمرار یابد.
 رئیس سازمان عمران و بازآفرینی شهری شهرداری شیراز نیز در این 
بازدید شبانه با بیان اینکه این سازمان در اجرای عملیات پل سلمان فارسی 
رکورد زده است، گفت: طی چهار شبانه روز عرشه ای به طول ۷۰ متر و 
عرض ۱۱.۵ متر را از صفرتا صد را قالب بندی و بتن ریزی کردیم که این 

کار تازه ای بوده است.
علی حسین عباسی با اشاره به برخی از مشخصات فنی پروژه تعریض پل 
سلمان فارسی بیان کرد: طول تعریض این پل به ۷۰ متر می رسد و عرض 
عرشه در قسمت های شرقی و غربی پل هرکدام معادل ۱۱٫۵ متر است، 
همچنین تعداد کوله ها و پایه ها به ترتیب ۴ و ۱۰ عدد است و ۱۲ دهانه 

۱۱ متری عرشه دال درجا دارد.
 او خاطرنشان کرد: حجم کل بتن مصرفی در پروژه تعریض پل سلمان 
فارسی معادل سه هزار و ۵۰۰ مترمکعب و حجم عملیات خاکی آن دو 

هزار و ۶۰۰ مترمکعب ارزیابی شده است.
فارسی،  سلمان  پل رودخانه ای  بر روی  تردد خودروها  افزایش ظرفیت 
تسهیل تردد خودروها و روان سازی ترافیک محور پل ولی عصر )عج( به 
میدان گلستان و بالعکس و تسهیل تردد خودروهای ورودی و خروجی 
پل سلمان فارسی به خیابان ساحلی از اهداف این پروژه بوده که رئیس 
آن  به  شیراز  شهرداری  شهری  فضاهای  بازآفرینی  و  عمران  سازمان 

پرداخت.

عمر مفید بیمارستان  های ایران
 ۱۰۰ سال کمتر از استاندارد جهانی

بیان  این  با  ایران  نت  انجمن  دبیر 
که در کشورهای پیشرفته براساس 
صورت  که  اقداماتی  و  الگوها 
می پذیرد عمر مفید یک بیمارستان 
می شود  طراحی  سال   ۱۵۰ تا   ۱۰۰
ما  کشور  در  متاسفانه  گفت؛ 
میانگین عمر مفید بیمارستان ها بین 
۳۰ تا ۴۰ سال است که بعد از آن 

دچار فرسودگی می شوند.
 به گزارش انجمن نت ایران، دکتر 
با  ایران  نت  انجمن  دبیر  نصر  نوید 
از  یکی  امروزه  که  مهم  این  بیان 
سلامت  نظام  حوزه  در  ضروریات 
ویژه  توجه  کشور  هر  درمان  و 
اقلام  و  تجهیزات  نقش  اهمیت  به 
هر  داشت؛  اظهار  است،  پزشکی 
پزشکی  اقلام  و  تجهیزات  چقدر 
چهارچوب و روال استانداردی برای 
می توانند  باشند  داشته  کارکردشان 
نظام  بهبود  در  بیشتری  تأثیرپذیری 
سلامت و درمان کشور ایجاد نمایند.
تحقیقات  اساس  بر  گفت؛  وی   
 ۳۰ از  بیش  شده  انجام  مطالعات  و 
تخت  هر  هزینه های  از  درصد 
تجهیزات  تأمین  به  بیمارستانی 
که  است  مرتبط  پزشکی  اقلام  و 
نگهداری  مدیریت  نظام  یک  اگر 
از  اصولی  و  صحیح  بهره برداری  و 
باعث  می تواند  باشد  تجهیزات  این 
قابل  کاهش  و  کارکرد  ارتقای 
نظام  عملیاتی  هزینه های  توجه 
آن  رأس  در  و  درمان  و  سلامت 

بیمارستان ها گردد.
 وی افزود؛ در کشورهای پیشرفته 

که  اقداماتی  و  الگوها  براساس 
یک  مفید  عمر  می پذیرد  صورت 
بیمارستان ۱۰۰ تا ۱۵۰ سال طراحی 
ما  کشور  در  متاسفانه  که  می شود 
میانگین عمر مفید بیمارستان ها بین 
۳۰ تا ۴۰ سال است که بعد از آن 

دچار فرسودگی می شوند.
اساس  بر  همچنین  داد؛  ادامه  نصر   
 ۵۰ حدود  جهانی  بانک  مطالعات 
تا ۸۰ درصد منابع نظام سلامت در 
کشورهای در حال توسعه به ساخت 
و توسعه بیمارستان ها برمی گردد که 
در صورت رعایت ساخت استاندارد 
و اصولی، می شود مدیریت بهینه ای 
از هزینه ها را ایجاد کرد و بهره وری 

در نظام سلامت را افزایش داد.
در سال های  وی گفت: خوشبختانه 
تدوین  در  بهداشت  وزارت  اخیر 
ایمنی  استاندارد  کتاب های 
که  کرده  پیدا  ورود  بیمارستان ها 
البته کار برای انجام آن بسیار است.
نگهداری  تعالی  ملی  جایزه  دبیر   
بیان  ایران،  دارایی های  مدیریت  و 
در  که  است  این  حقیقت  داشت؛ 
بیمارستان   ۱۵۰۰ از  بیش  کشور 
آنان،  عمده  در  که  دارد  وجود 
نگهداشت  حوزه  در  مدونی  برنامه 
و مدیریت دارایی های فیزیکی خود 
تجهیزات  و  تاسیسات  ابنیه،  شامل 
امر  همین  که  نداشته  پزشکی شان 
منجر به افزایش هزینه های عملیاتی، 
کاهش بهره وری و کاهش راندمان 
درصد   ۶۰ تا   ۴۰ بین   انرژی 

می شود.

رشیدی کوچی نماینده مجلس:

اگر بنزین را دست بزنیم تمام شئونات 
مردم به هم می ریزد 

 اگر ماشین را با قیمت جهانی می دهید آن وقت 
بنزین را با قیمت جهانی بدهید

جلال رشیدی کوچی نماینده مجلس 
با اشاره به موضوع قیمت و مصرف 
بنزین در کشور گفت: از اساس کار 
یعنی  بود.  اشتباه  بنزین  مورد  در  ما 
ریشه ای و بنیادی ما کار اشتباهی را 
انجام می دهیم و کار غلط را هر چه 
درست تر انجام دهید غلط تر می شود. 
که  است  اتفاقی  نیز  آن  بارز  نمونه 
شد  قرار  اگر  ما  است.  افتاده  الان 
از  قبل  کنیم  حل  را  بنزین  مشکل 
و  کنیم  کم  را  مردم  سهمیه  اینکه 
بخواهیم کاهش مصرف ایجاد کنیم 
را  ماشین ها، سهمیه  بر مصرف  باید 
کم کنیم. مصرف سوخت خودرو را 

باید پایین بیاوریم.
و  داخلی  امور  کمیسیون  عضو 
شوراها در گفت وگو با عصر ایران 
خودروهایی  ما  وقتی  کرد:  اظهار 
کیلومتر  صد  در  که  می کنیم  تولید 
میانگین  لیتر  سیزده  یا  دوازده 
که  است  معلوم  می کنند  مصرف 
در  لیتر  میلیون   ۱۲۰ بنزین  مصرف 
دولت هم گفتم  به  ما  می شود.  روز 
کیفیت  با  و  خوب  ماشین  شما  که 
مناسب  تسهیلات  با  را  هیبریدی 
از  و  دهید  قرار  مردم  اختیار  در 
در  که  دلاری  صرفه جویی  محل 
بنزین ایجاد می شود می توانید تأمین 
واردات  برای  را  داستان  آن  هزینه 
اتفاق  این  وقتی  بعد  باشید  داشته 
می خواهیم  ما  بگویم  می توانیم  افتاد 
مصرف بنزین یا سهمیه ها را اصلاح 

کنیم.
لیتر آب  ما یک  افزود: وقتی   وی 
معدنی را چهار برابر یک لیتر بنزین 
می فروشیم یعنی بنزین در کشور ما 
نمی توانیم  چرا  است.  ارزان  خیلی 
بنزین را دست بزنیم؟ چون اگر آن 
را دست بزنیم تمام شئونات مردم به 
کف  می آیند  مردم  و  می ریزد  هم 
حق  و  می کنند  اعتراض  و  خیابان 
هم دارند که اعتراض کنند چون ما 
می گوییم که یک ماشین آشغال که 
بنزین  لیتر  پانزده  کیلومتر،  صد  در 
شما  اگر  بخرند.  را  می کند  مصرف 

می دهید  جهانی  قیمت  با  را  ماشین 
جهانی  قیمت  با  را  بنزین  وقت  آن 
قطعاً  اینگونه عمل شود  اگر  بدهید. 
کسی اعتراض نمی کند و راه درست 

نیز این است.
مجلس  در  مرودشت  مردم  نماینده 
در پاسخ به این سؤال که آیا بحث 
است  مطرح  بنزین  شدن  گران 
گفت: نه، این بار روانی است. وقتی 
حوزه  در  تصمیمی  کوچکترین 
بنزین گرفته می شود ولو در سهمیه 
قیمت،  افزایش  نه  کارت سوخت ها 
جامعه  در  بی اعتمادی  و  روانی  بار 
اتفاقاتی  این  باعث  و  می کند  ایجاد 
این چند روزه شاهد آن هستیم  که 
حرف  به  مردم  واقع  در  می شود. 
مدیران که قرار نیست قیمت بنزین 
افزایش پیدا کند بی اعتماد می شوند. 
البته یک نفر بود قبلًا می گفت که 
فردا  ولی  نمی کنیم  گران  را  بنزین 
صبح آن را گران می کرد. بر روی 
هنوز  مردم  که  است  حساب  همین 
بی اعتماد هستند. الان نیز وقتی همه 
می گویند قیمت اضافه نمی شود مردم 
قبل نگران می شوند و  روی حساب 
که  می برند  هجوم  پمپ بنزین ها  به 

اشتباه است.
در  که  اشتباهی  گفت:  وی 
کارت  به  راجع  تصمیم گیری 
شد  ایجاد  سهمیه ها  و  سوخت ها 
باعث این اتفاقات شده است. وقتی 
نباشید  نگران  بنزین  کمبود  از  شما 
می زنید  را  بنزین  و  می روید  روزانه 
ولی وقتی احساس کنید که کمبود 
همه  و  می ایستید  صف  در  است 
جای دنیا همین است. الان رسانه ها 
بگویند از فردا مرغ نیست، همه در 
آب  بگویند  یا  می روند  مرغ  صف 
قرار است قطع شود اینقدر برداشت 
خود  به  خود  که  می شود  زیاد  آب 
بی اعتمادی  پس  می شود.  قطع  آب 
حرف های  از  گرفته  نشات  مردم 
زدند  مسئولان  قبلًا  که  است  کذبی 
و قول و عملشان فرق می کرد امروز 

خودش را نشان می دهد.


